
 
Deltagere:  Jesper, Birgitte, Nina, Christina, Jane og Helle 
Forhindret: Mette, Jacob, Thor, Kathrine, Dennis, Jens, Helene, Rikke N. og Rikke Stef. 
Ordstyrer: Birgitte 
Referent: Helle 
 

 

Dagsorden 
 

 
Tid/ 

sluttid 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 5 min. 
17.35 

Godkendt. 

2. Godkendelse af seneste 
mødereferat 

5 min. 
17.40 

Godkendt. 

3. Fast punkt - orientering om 
elevtal/børnetal i Børneby Midt 
indskrives i dagsordenen fra 
gang til gang (HBP) 
 

10 min 
17.50 

Vi aftaler, at det fremadrettet vil være ok med 
disse opgørelser ca. kvartalsvis eller ved større 
ændringer. 
 
Antal indmeldte børn pr. 1. maj 2025: 
 
Åparken 
40 børn - heraf 1 barn under 3 år (i alt 1 barn 
mere siden sidst) 
 
Fjellerup Bh./Vuggestue 
26 børn – 12 vuggestue + 14 børnehave (1 
færre siden sidst) 
 
Savværket 
39 børn – 12 vuggestue + 27 børnehavebørn 
 
Glesborg Bh./Vuggestue 
48 børn - 12 vuggestue + 36 børnehavebørn (1 
færre siden sidst) 
 
Dagplejen – 11 dagplejere 
39 børn (1 mere siden sidst) 
 
Glesborg Skole pr. 27/5 – 234 elever 
TSFO – 19 børn 
Børnehaveklasse – 22 elever 
1. kl. – 17 elever (1 mere siden sidst) 
2. kl. – 23 elever 
3.blå – 14 elever 
3.grøn – 14 elever 
4. kl. – 23 elever 
5. kl. – 24 elever 
6. kl. – 32 elever 
7./8.a – 16 elever (4 fra 7.kl. + 12 fra 8.kl.) 
7./8.b – 17 elever (6 fra 7.kl. + 11 fra 8.kl. – 1 
færre siden sidst) 
9. kl. – 13 elever 
 
SFO 
101 børn (2 flere siden sidst) 

4. Fast punkt – sidste nyt fra BUU-
møde (Birgitte) 
 

20 min 
18.10 

 

På BUU’s seneste møde d. 15. maj 
behandlede de bl.a. følgende punkter: 
 

 

Bestyrelsesmøde i Børneby Midt 
mandag d. 2. juni 2025 kl. 17.30 – 20.00 

på Glesborg Skole 



• Budget 2026-2029 – anlægsbudget 
For at sikre det bedst mulige grundlag 
for budget 2026 og skabe 
hensigtsmæssige rammer for 
forhandlingsprocessen prioriterer 
fagudvalgene og Økonomiudvalget 
anlægsforslagene indenfor eget 
område på møder i maj/juni. 
Prioriteringerne indgår i 
budgethandlingerne, der starter i 
august 2025. 
Børne- og Ungdomsudvalget 
prioriterede anlægsforslagene indenfor 
eget udvalgsområde med 1, 2 eller 3, 
hvor anlæg i kategori 1 har den højeste 
prioritet. 
Følgende områder med direkte 
berøring til Børneby Midt blev prioriteret 
i kategori 2: 

➢ A306 Udskiftning af belysning i 
dagtilbud og skoler 

➢ A307 Pulje til indvendig 
renovering og vedligeholdelse 
af bygninger på Børne- og 
Ungdomsudvalgets område 

➢ A309 2 klasselokaler, multirum, 
toiletter og depot på Glesborg 
Skole 

➢ A310 Renovering af 
madkundskabslokale på 
Glesborg Skole 

 
Ovenstående indgår således i de 
kommende budgetforhandlinger til 
efteråret. 
 

• Folkeskolens Kvalitetsprogram: 
Frisættelse og lokale beslutninger 
Bestyrelsen indsendte i starten af maj 
høringssvar til BUU vedr. dette punkt. 
BUU har efter høringsperioden 
besluttet følgende, som sendes videre 
til ØK og herefter KB: 
 

❖ Frihed til lokale beslutninger 
om bevægelse i skolen, 
herunder muligheden for at 
fastsætte mål og rammer for 
bevægelse: 
 
Børne- og Ungdomsudvalget 
indstiller til Økonomiudvalget, at 
beslutningskompetencen om 
fastsættelse af overordnede mål 
og rammer for motion og 
bevægelse placeres hos den 
enkelte skoleleder i dialog med 
skolebestyrelsen. 
 

❖ Indholdet i de lokale valgfag: 
 
Børne- og Ungdomsudvalget 
indstiller til Økonomiudvalget, at 



den enkelte skoleleder i dialog 
med skolebestyrelsen får 
mulighed for at tilrettelægge 
egne lokale valgfag med 
efterfølgende orientering af 
Skole- og Dagtilbudschefen og 
Børne- og Ungdomsudvalget. 
 

❖ Organiseringen af den 
styrkede indsats for de ca. 10 
% mest udfordrede elever i 
dansk og matematik: 
 
Børne og Ungdomsudvalget 
indstiller til Økonomiudvalget, at 
den enkelte skoleleder får 
mulighed for at tilrettelægge 
indsatsen for de ca. 10 % mest 
udfordrede elever i dansk og 
matematik. 
 
Beslutningskompetencen om 
godkendelse af 
tilrettelæggelsen af indsatsen 
for de ca. 10 % mest udfordrede 
elever i dansk og matematik 
placeres hos Skole- og 
Dagtilbudschefen. 
 
Børne- og Ungdomsudvalget 
bliver orienteret om, hvilke 
indsatser der igangsættes i 
styrkelse af de ca. 10 pct. mest 
udfordrede elever i dansk og 
matematik. 
 

Børne- og Ungdomsudvalget ønskede 
endvidere en evaluering af 
beslutningen efter 3 år. 

5. Bestyrelsens tilsyn med 
Antimobbestrategien på 
skoleområdet (Bilag 01 – 
Birgitte/HBP) 
 

30 min 
18.40 

Bestyrelsen drøftede punktet – der blev fortalt 
om arbejdet med Antimobbestrategien samt 
brugen heraf i praksis. 
Vurderingen er, at Antimobbestrategien kan 
bruges i praksis og fungerer efter hensigten. 
 

• Som en del af optakten til det nye 
skoleår gennemgås 
Antimobbestrategien med 
medarbejderne, og medarbejdernes 
handleplan udarbejdes. 
 

• I starten af skoleåret udarbejdes 
klassens handleplan mod mobning i 
alle klasser. 

 
• På klassernes forældremøder 

gennemgås klassens handleplan, og 
der afsættes tid på dagsordenen til 
forældrenes drøftelse af, hvordan de 
som forældre vil støtte op om 
klassefællesskabet. 

 



• Klassernes handleplaner lægges 
efterfølgende på hjemmesiden. 

 
• Vi bruger DCUM’s handleplan, når der 

vurderes brug for det. 
 
Bestyrelsen tager gennemgangen/tilsynet til 
efterretning – med opfordring til ekstra 
opmærksomhed på, at forældre ifm. 
forældremøderne præsenteres for de 2 
spørgsmål fra DropMob-skabelonen målrettet 
forældredelen præsenteret/italesat af 
medarbejderne ”at det er de her 2 spørgsmål 
fra skabelonen, som I som forældre skal 
forholde jer til” – fulgt op af ”I besluttede det 
her sidste år, hvad tænker I om det i år?”. 
 

6. Opfølgning på anmodning om 
etablering af Juniorklub i Midt 
(Birgitte) 
 

5 min. 
18.45 

Birgitte har som aftalt indsendt bestyrelsens 
anmodning om etablering af Junioklub i Midt til 
BUU vedhæftet arbejdsgruppens 
skrivelse/argumenter for behovet for Juniorklub 
i Midt. 
Birgitte afventer kvittering/tilbagemelding fra 
BUU. 
 

7. Status planlægning af kommende 
skoleår (HBP) 
 

45 min 
19.30 

De forskellige ansættelser af lærere og 
pædagoger for kommende skoleår er nu på 
plads. 
 
Fordelingen af dansk- og matematiklærere til 
de forskellige klasser er på plads og blev 
skrevet ud til forældrene lige før Kr. 
Himmelfartsferien. 
 
Den samlede fagfordeling er også næsten på 
plads – der mangler kun ganske få ting. 
 
HBP arbejder onsdag d. 4/6 – torsdag d. 5/6 
med skemalægningen på 
skemalægningsworkshop i Vejle. 
 
Medarbejderne er i fuld gang med 
udarbejdelse af den fælles indholdsplan for 
kommende skoleår. 
 
Vi fortsætter kommende skoleår med samme 
antal fagdage som i indeværende år. 
 
I 8. og 9. klasse forsøges dansk, matematik, 
fysik/kemi og engelsk placeret på de 3 
ugedage, hvor eleverne fra Juniomesterlære-
uddannelsen er på skolen. Det giver samtidig 
mulighed for øget fordybelse i fagene for alle 
eleverne. 
 
Som en del af Folkeskolens Kvalitetsprogram, 
skal eleverne i 7. + 8. klasse kommende 
skoleår vælge endnu et 2-timers valgfag. For 
at give størst mulig valgfrihed organiserer vi 
det kommende skoleår således, at 7. – 9. 
årgangs valgfag placeres på samme tidspunkt 
– og alle elever kan vælge mellem alle 3 



valgfag: håndboldlinje, udekøkken/outdoor 
eller teater/musik. 
 
Eleverne fra 6. – 9. klasse får endvidere 
mulighed for frivilligt at melde sig til 
håndboldlinje torsdag eftermiddag. 
 
Bestyrelsen giver udtryk for, at de godt kunne 
have ønsket, at eleverne i klasser med 
lærerskifte var blevet orienteret af lærerne i 
skoletiden, samme dag som forældrene blev 
orienteret via Aula. Bestyrelsen opfordrer 
ligeledes til, at eleverne orienteres i skoletiden 
om eventuelt nye klasser/hold på årgangene, 
samme dag som forældrene orienteres via 
Aula. 
 
Bestyrelsen udtrykker glæde over 
lodtrækningen til den nationale 
skolemadordning, hvor Glesborg Skole blev 
udtrukket som demonstrationsskole for 
indskolingen uden forældrebetaling. På den 
anden side af sommerferien begynder vi at 
kigge på mulige løsninger og planlægning. 
 

8. Orientering om dette års 
overgange fra daginstitutioner til 
TSFO (HBP) 
 

25 min 
19.55 

 

I Børneby Midt har vi tidligere udarbejdet en 
fælles plan for børnenes overgang til skole fra 
vores 4 daginstitutioner vedr. overgangen fra 
daginstitutionerne til Skole/TSFO. 
 
Der er udarbejdet konkrete aftaler mellem 
Glesborg Skole/TSFO og vores 4 
daginstitutioner, ligesom der i samarbejde med 
de 2 friskoler i vores skoledistrikt er lavet 
supplerende aftaler med disse. 
 
Årlige brobygningsaktiviteter: 

• Fælles OL-dag. Alle de ældste børn fra 
vores 4 daginstitutioner mødes på 
Glesborg Skoles sportsplads til fælles 
sjove aktiviteter den 1. fredag i sept. 
Der tilbydes denne dag endvidere 
uforpligtende rundvisninger på 
Glesborg Skole for forældre i 
forbindelse med evt. afhentning af 
børnehavebørnene på skolen. 

 

• Børnehaverne besøger Glesborg 
Skole/SFO 3 gange. Det er hele 
ældstegruppen af børn, som besøger 
Glesborg Skole/SFO som en 
pædagogisk aktivitet – dette uanset 
hvilken skole, børnene skal starte på. 
Besøgene planlægges med formiddage 
i januar, februar og marts måned. Det 
er børnehaven selv, der står for 
aktiviteterne på skolen/SFO ved 
besøgene. Skolebusserne benyttes ved 
disse besøg. 
Det ene af besøgene foregår på 
samme dato for alle 4 daginstitutioner i 
forbindelse med ”Alle er gode til noget” 



i samarbejde med Kattegatcentret og 3. 
klasses elever. 

 

• Ca. 2-3 uger før TSFO besøger en 
medarbejder fra TSFO vores 4 
børnehaver, som har børn til Glesborg 
Skole. 
 

• Børnene mødes på tværs af 
børnehaverne ved ”Alle er gode til 
noget” - festival på Kattegatcentret 
sammen med 3. klasserne på Glesborg 
Skole.  

 
• Skolestartere og forældre inviteres på 

morgenmad i SFO en lørdag i marts kl. 
9.00 – 11.00. 

 

• En medarbejder fra hver børnehave 
deltager om formiddagen 1 dag om 
ugen de første ca. 3 uger i TSFO, fra 
de børnehaver som har leveret børn til 
Glesborg TSFO. Pædagogerne fra 
børnehaverne er med for at lette 
overgangen, for at lave genkendelige 
børnehaveaktiviteter og være en kendt 
voksen. Det er udover normeringen, 
når de er der. I praksis er de derfor en 
ekstra ressource. 

 

9. Evt. 5 min. 
20.00 

• Sara Kruse Rasmussen (mor til Kalle) 
starter pr. 1. aug. 2025 i den vakante 
plads som forældrerepræsentant for 
dagplejen i bestyrelsen for Børneby 
Midt. Vi glæder os til at kunne byde 
Sara velkommen som ny 
forældrerepræsentant for dagplejen i 

Børneby Midts bestyrelse       

Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 
 

• Opfølgning på tidligere punkt 
omkring skærmbrug i SFO. 

• Tilbagemelding/videndeling ift. 
den årlige udviklingssamtale 

• Meddelelsesbogen - der gøres 
pt. erfaringer hermed – punktet 
sættes på dagsordenen i starten 
af skoleåret 2025-26 

• Udvalgte data – herunder f.eks. 
faglige resultater afgangsprøver 
mv. (Rikke/Helle) 

  
 

 


